
Pomoc, charita, 
obetavosť...  slová, ktoré  
v uplynulom týždni 
rezonovali  v aktivitách 
mnohých Bánovčanov. 
Máme toto všetko naozaj 
v krvi? Aj to šťastie? Asi 
áno, veď darcovia tej 
najvzácnejšej tekutiny 
na svete či dobrovoľníci  
z Červeného kríža 
obetujú svoj voľný čas 
na to, aby pomáhali bez 
nároku na akúkoľvek 
finančnú odmenu. 
A niekto to robí viac 
ako šesťdesiat rokov, ale 
rozprávať sa o tom na 
stránkach novín nechce.  
Vraj ani za svet! Toľko 
dlhoročnej obetavosti 
by si naozaj zaslúžilo 
pozornosť nielen médií, 
ale aj patričných 
inštitúcií. Nie pre 
každého je pomáhanie 
celoživotnou samozrej-
mosťou, pre mnohých len 
výpočítavosťou...
Pomáhať a chrániť je 
zas heslo polície a podľa 
pozitívneho zhodnotenia 
čelných predstaviteľov 
ochranných zložiek 
v našom meste a okrese 
naozaj aj pomáhali. 
A my všetci by sme zas 
mali pomáhať prírode 
a životnému prostrediu. 
Lebo, ako nám 
dokazuje chabé percento 
separovaných odpadov 
v našom meste, za pár 
desaťročí  sa zahádžeme 
odpadkami úplne. 
Preto pomáhajte! Všade . 
Vraj to máme v krvi...

 Alena Borszéková, 
 šéfredaktorka  

Šťastie máme 
v krvi, prečo 

ho nezdieľať 
– to je motto 
tohtoročnej 
Valentínskej 
kvapky krvi, 
ktorá prebieha 
na Slovensku 
a v Bánovciach 
nad Bebravou 
sa zišli darcovia 
22. februára.  

Nádvorie Mestského 
kultúrneho strediska na 
Severe už od rána „zdobilo“  
neprehliadnuteľné vozidlo 
Národnej t ransfúznej 
služby z  Trenčína. Dvere 
sa tu nezavreli po celý deň, 
lebo záujem o  Valentínsku 
kvapku krvi bol skutočne 
veľký. Vestibul kultúrneho 
stánku bol niekoľko hodín 
zaplnený t rpezl iv ý mi 
čakateľmi. Veľkú radosť 
urobili najmä prvodarcovia 
z  bánovských škôl, ktorí sa 
striedali na ležadlách spolu 
s  tými niekoľkonásobnými 
a  dlhoročnými darcami. 

O  všetkých, mladých i  tých 
skôr narodených, sa starali 
usmievavé dievčatá z orga-
nizácie Mládež Slovenského 
Červeného kríža. Usmerňo-
vali, ponúkali občerstvenie, 
dozerali najmä na tých 
menej skúsených, ktorí 
ešte ani nevedeli, ako bude 
reagovať ich organizmus, 
keď sa „odkrvia“. Medzi 
nimi aj študenti Strednej 
odbornej školy strojníckej 

v Bánovciach nad Bebravou. 
Na otázku, čo ich priviedlo 
k  darcovstvu, štvrták Filip 
Škraban odpovedal: „Prišiel 
som sám od seba, chcem 
pomôcť druhým ľuďom...“ 
Či v  jeho rozhodnutí „zaú-
radoval“ aj patrón zamilo-
vaných sv. Valentín, sme sa 
nedozvedeli. Aj maturantka 
zo SOŠS Ľubomíra Gašpa-
ríková to chcela skúsiť a  jej 
osobné motto: „Keď môžem, 

pomôžem...“, by sa mohlo 
stať príkladom aj pre ostat-
ných mladých. A  to nielen 
v oblasti darcovstva krvi.  Na 
bánovskú Valentísku kvapku 
krvi prišlo 57 darcov, z toho 
18 prvodarcov, Nie všetci 
však mohli krv darovať. 
Za štyri hodiny odobral 
personál NTS z Trenčína krv 
celkom od 51 darcov, z toho 
13 prvodarcov. Všetkým zo 
srdca ĎAKUJEME!

Akciu v  našom meste 
zorganizovalo MsKS v  spo-
lupráci s Mládežou SČK. 
Valentínska kvapka krvi 
je oficiálnou kampaňou 
Slovenského Červeného 
kríža a je zapísaná v registri 
ochranných známok Úradu 
priemyselného vlastníctva 
SR. V tomto roku potrvá do 
17. marca.
 Text a foto: 
 Alena Borszéková

Na rokovanie prijali 
pozvanie aj Iveta Ducho-
ňová z  ÚPSVaR Parti-
zánske a  Andrej Baborka, 
nový výkonný riaditeľ 
Územného spolku SČK 
v  Topoľčanoch. Doktorka 
Angela Hoffmannová ako 
dlhoročná predsedníčka 
bánovského spolku SČK, 
ktorá je zároveň už osem 
rokov aj predsedníčkou 
už spomínaného ÚS SČK 
v  Topoľčanoch, vo svojej 

obsiahlej správe zhodnotila 
aktivity za celý rok 2016. Tie 
sú v  prvom rade zamerané 
na charitu a  dobrovoľ-
nícku pomoc pri všetkých 
kultúrnych, športových 
a iných podujatiach v meste. 
Dôležitou súčasťou je aj 
organizovanie slávnostného 
oceňovania viacnásobných 
bezpríspevkových darcov 
krvi Plaketami MUDr. 
Janskeho. Päť až šesťkrát do 
roka členky SČK navštevujú 

seniorov v  bánovskom 
Domove dôchodcov, kde 
okrem odborných pred-
nášok o zdraví prinášajú aj 
zábavu a  spoločenské roz-
ptýlenie, napríklad aj teraz 
na fašiangy s  hudobnou 
skupinou. Odbornú zdat-
nosť si zvyšujú aj samotní 
členovia SČK, ktorým výbor 
pripravuje pravidelne pred-
nášky a besedy o novinkách 
v poskytovaní pomoci. 
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Šťastie majú darcovia v krvi...
Celoslovenská kampaň Slovenského Červeného kríža Valentínska kvapka krvi aj v Bánovciach

Dobrovoľníctvo, pomoc a charita
Výročné stretnutie Miestneho spolku Slovenského Červeného kríža v Bánovciach nad Bebravou

Na margo

Fašiangové veselenie

Rozhovor 
s náčelníkom 
Mestskej polície 
Rastislavom 
Fodorom

Futbalisti Spartaka 
od jari v tretej lige  
pod novým názvom  
FC Horces Bánovce

Prvodarca študent SOŠS Filip Škraban v popredí, za ním Bánovčan Ľubomír Ďuračka, ktorý daroval krv už dvanásť-
krát, a prvodarkyňa študentka SOŠS Ľubomíra Gašparíková...

Miestny spolok Slovenského 
Červeného kríža v Bánovciach 

nad Bebravou patrí s 365 členmi 
k najväčším organizáciám v meste 
i v okrese. Takmer polovica z nich 
prišla 18. februára do sály MsKS 
na výročnú členskú schôdzu, aby 
vyhodnotili svoje aktivity najmä 
v oblasti dobrovoľníctva a charity. Pokračovanie na 4. strane >>
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Poslanci skladajú účty voličom
v polovici volebného obdobia

Za tú dobu som si 
uvedomil, že práca pre ľudí 
a spoločnosť je často bojom 
na prvý pohľad nezmy-
selným. Pretože tak, ako 
sa nájdu ľudia prajní, tak 
sa objavujú aj tí, čo vo vás 
vidia súpera, konkurenta či 
len obeť ich zloby. Preto sa 
snažím pozerať na veci skôr 
z toho pozitívneho uhla 
pohľadu. Okrem množstva 
úspešne zrealizovaných 
projektov v celom meste, 
o ktorých sa zmienili 
kolegovia v predošlých 
vydaniach Bánovských 
novín, sa v rámci môjho 
volebného obvodu podarilo 
získať prísľub na vybudo-
vanie parkovacích plôch 
pri bytovke F-ka. Ako člen 
dopravnej komisie som sa 
podieľal na príprave gene-

relu dopravy na Dubničke. 
Keďže som zamestnancom 
mestskej inštitúcie, rozde-
lenie práce zamestnanca 
a poslanca je dosť náročné. 
Denne sa totiž v praxi stre-
távam s mnohými vecami, 
ktoré zároveň riešim na 
zastupiteľstve ako poslanec. 
Isté však je, a tvrdím to 
ako fakt bez požiadavky na 
satisfakciu, že za minulý 
rok som v  pozícii zamest-
nanca v kultúre odpracoval 
pre mesto a jeho občanov 
viac ako štyridsať dní cez 
víkendy a bez nároku na 
odmenu. Minulý piatok 
sme dotiahli do úspešného 
konca projekt profesio-
nálnej kuchyne pre kultúrne 
stredisko, kde sme svojpo-
mocne vykonali mnoho 
odbornej práce a tak ušetrili 

tisíce eur pre samosprávu. 
Keďže som členom mno-
hých občianskych združení 
(Slovenský Červený kríž, 
KCZS, Matica slovenská, 
KST, X-road), aktívne som 
sa podieľal na verejnom 
živote v oblasti tretieho 
sektora. Ako poslanec, ale aj 
ako dobrovoľný záchranár 
som sa zúčastnil na príprave 
dokumentu mesta v oblasti 
plánu práce s osobami po 
výkone trestu, či bezdo-
movcami alebo s rómskou 
komunitou. 

S om pre d s e dom 
komisie pre životné 
prostredie, v ktorej sme 
okrem iného riešili prob-
lematiku krytých stojísk 
pre odpadové nádoby, 

ktorých pilotné verzie boli 
zrealizované na sídlisku 
Dubnička. Téma odpado-
vého hospodárstva mesta je 
v súčasnosti veľmi aktuálna, 
preto by som touto cestou 
chcel apelovať na vás, oby-
vateľov Bánoviec, a vyzvať k 
participácii na riešení neli-
chotivej situácie v oblasti 
triedenia odpadu. Na kon-
coročnom decembrovom 
zastupiteľstve prebehla 
horúca výmena názorov 
o zdražení poplatku za 
vývoz zmesového odpadu 
približne o jedno euro na 
rok. Už pred časom som 
v našich mestských novi-
nách písal výstrahu pred 
hrozivým stavom nutnosti 
zdražovania za túto službu, 
keďže nie sme schopní 
vyseparovať nami vypro-
dukovaný odpad. Nárast 
odpadu o 400 ton/rok ma 
presvedčil o ignorácii tejto 
témy medzi občanmi. O jej 
akútnosti však svedčí aj to, 
že sme dospeli až do stavu, 
kedy už aj EÚ pohrozila 
Slovensku sankciami v 
hodnote až 400 %-ného 
zvýšenia cien za ukla-
danie odpadu. Naša vláda 
podnikla kroky a  predpo-

kladám, že už v najbližšom 
parlamentnom zasadnutí sa 
bude zaoberať zdražením 
minimálne o 50 % za tonu 
uloženého zmesového - 
netriedeného odpadu. Táto 
situácia je neúnosná a treba 
ju akútne riešiť! V hod-
notení EÚ bolo Slovensko 
porovnávané s počtom oby-
vateľov podobným Švéd-
skom. Švédi triedia 99,9 % 
odpadu a tak ukladajú na 
skládku 0,01 %. V Bánov-
ciach nad Bebravou sme 
vytriedili len približne 10 % 
z celého objemu odpadu!!! 
To znamená, že niekde je 
chyba. Odpadové nádoby 
samospráva zabezpečuje 
cez dodávateľskú firmu, 
v novom rozpočte sú vyčle-
nené nemalé prostriedky 
na nákup nových nádob 
na odpady. Takže triedenie 
zostáva už len na nás 
samotných, veď ide o naše 
životné prostredie... Bodka 
môjho príspevku je však 
pozitívna. Som hrdý na to, 
že za minulý rok bolo naše 
mestečko vyhodnotené 
ako druhé najbezpečnejšie 
mesto pre život v celom 
štáte.

 Peter Janáč

Výzva
Mesto Bánovce nad 
Bebravou týmto vyzýva 
podnikateľské subjekty 
- prevádzky obchodu 
a služieb, reštauračného 
alebo stravovacieho 
zariadenia, prevádzky 
s hudobnou 
produkciou, prevádzky 
reštauračného, 
pohostinského 
a zábavného charakteru 
bez hudobnej produkcie, 
prevádzky herní a kasín 
a ostatné prevádzky na 
dodržiavanie Všeobecne 
záväzného nariadenia 
(VZN) mesta č.52 o čase 
predaja, poskytovaní 
služieb a označení 
prevádzok.
Novozriadené 
prevádzky vyzýva, 
aby pred otvorením 
nahlásili údaje potrebné 
k vyrúbeniu poplatku 
za komunálne odpady 
na oddelenie daní 
a poplatkov. Ďalej tiež 
vyzýva, aby oznámenie 
o prevádzkovom 
čase a čas predaja 
v prevádzkach, nahlásili 
na oddelení životného 
prostredia, dopravy, 
obchodu a služieb.
Prevádzky sú tiež 
v zmysle VZN č.52 
povinné písomne 
oznámiť prechodné 
uzatvorenie prevádzky, 
ukončenie činnosti 
prevádzky, resp. 
jej zrušenie, kde je 
prevádzkovateľ povinný 
neodkladne, najneskôr 
sedem dní pred 
zrušením prevádzkarne, 
písomne informovať 
mesto.
Na základe vyššie 
uvedeného budú 
v prevádzkach priebežne 
vykonávané kontroly 
za účelom dodržiavania 
príslušných VZN mesta.
 Tlačová správa mesta

Zámer
nájom nebytového 
priestoru
Mesto Bánovce nad 
Bebravou vyhlasuje 
zámer - ponuka na 
nájom nebytového 
priestoru v stavbe 
Domu služieb na 
Námestí Ľ. Štúra 
s. č. 6 v Bánovciach 
nad Bebravou.  Ide 
o nebytový priestor 
nachádzajúci sa na 
1. nadzemnom podlaží 
s výmerou 134,30 m2. 
Bližšie informácie získate 
na www.banovce.sk. 

Oznamy 
mesta

Volebný obvod č.3 - STRED - Peter Janáč

V Bánovciach 
nad Bebravou 
sme vytriedili 
len približne 
10 % z celého 
objemu odpadu!!! 
To znamená, že 
niekde je chyba. 

Dobrý deň, vážení 
Bánovčania. Podať 

hodnotenie vlastnej poslaneckej 
práce nie je jednoduché a keďže 
uplynulé dva roky boli zároveň 
prvé dva roky môjho poslaneckého 
mandátu, robím tento odpočet 
po prvýkrát.

Miloš Špagát, riaditeľ OR PZ v Bánovciach nad Bebravou hodnotí bezpečnostnú situáciu v okrese

„Za rok 2016 bolo 
v  územnom obvode Okres-
ného riaditeľstva Policajného 
zboru v  Bánovciach nad 
Bebravou  spáchaných 
celkom 462 trestných činov. 
Objasnených bolo 307, čo 
predstavuje objasnenosť 
66,45 %. V  porovnaní 
s rokom 2015 došlo k nárastu 
zistených trestných činov o 33. 
Zároveň došlo aj k  nárastu 
objasnených trestných činov 
o 26, čím sa percento objasne-
nosti zvýšilo takmer o  jedno 
percento,“ hodnotí bezpeč-
nostnú situáciu Miloš Špagát, 

riaditeľ OR PZ v Bánovciach 
nad Bebravou

Z  celkového počtu 85 
spáchaných trestných činov 
násilnej kriminality bolo 
objasnených 72, čo predsta-
vuje objasnenosť 84,71 %. 
V  služobnom obvode bol 
spáchaný jeden zločin vraždy 
v  štádiu pokusu. Na úseku 
násilnej trestnej činnosti išlo 
najmä o lúpeže, nebezpečné 
vyhrážanie, násilie na verej-
ných činiteľoch, úmyselné 
ublíženie na zdraví, vydie-
ranie, porušovanie domovej 
slobody, atď.

Okrem násilnej krimina-
lity  OR PZ v minulom roku 
zaznamenalo:  
 5 skutkov zločinu lúpeží, 
pričom všetky sa podarilo 
objasniť 
  22 skutkov mravnostnej 
trestnej činnosti (z  čoho je 
1 znásilnenie,  9 detských 
pornografi i, 4 sexuálne zne-
užívania, 3 ostatné pohlavné 
úchylky, 2 sexuálne násilia 
a  jedno ohrozovanie mrav-
nosti), z toho 18 skutkov bolo 
objasnených

  jeden prípad trestného 
činu extrémizmu, a to zločin  
podnecovania k  národ-
nostnej, rasovej a  etnickej 
nenávisti
  žiaden prípad na úseku 
požiarov, výbuchov, nástraž-
ných výbušných systémov, 
obchodovania s ľuďmi, šírenia 
poplašnej správy resp. ostat-
ných závažných trestných 
činov nebol zaznamenaný.
 109 trestných činov majet-
kového charakteru, z toho 57 
bolo objasnených  

O kres Bánovce nad Bebravou 
spolu s okresmi  Svidník, 

Revúca a Partizánske  patrí dlhodobo 
k najbezpečnejším okresom v SR. V týchto 
okresoch je  zaznamenaný najnižší počet 
trestných činov. Bezpečnostná situácia 
v okrese je stabilizovaná. V roku 2016 
nedošlo k mimoriadnym udalostiam.

Zločin vraždy v štádiu pokusu bol zaznamenaný 
v júl 2016, kedy vyšetrovateľ OKP KR PZ v Trenčíne 
začal trestné stíhanie a súčasne vzniesol obvinenie voči 
Eduardovi R. staršiemu. Ten vo svojom byte verbálne 
a fyzicky útočil voči svojej manželke Edite R.. Následne 
sa do konfl iktu zapojil syn Eduard R. mladší, ktorý 
býva s rodičmi v spoločnej domácnosti, ktorý chcel 
svoju matku chrániť pred  útokmi. Medzi otcom a 
synom došlo k fyzickému zápasu, ktorý vyvrcholil tým, 
že Eduard R. starší v úmysle usmrtiť opakovane bodol 
svojho syna do oblasti hrudníka, čím mu spôsobil štyri 
bodné rany priamo ohrozujúce jeho život. Obvinený je 
vyšetrovaný väzobne.

  100 ekonomických 
trestných činov, z  toho 40 
objasnených  
  55 daňových trestných 
činov, z toho 29 objasnených
  5 prípadov drogovej 
trestnej činnosti
  4 skutky nedovoleného 
ozbrojovania 
 12 pátracích akcií a v  ich 
priebehu bolo celkovo 
vypátraných 15 osôb
 39 oznámení o  nezvest-
nosti, pričom všetky 
nezvestné osoby boli 
vypátrané.  

Veľ ká pozornosť bola 
venovaná ochrane verej-
ného poriadku, hlavne 
na úseku zabezpečovania 
spoločenských, športových 
a kultúrnych podujatí, ako 
napr. Držkovská Držka, 
celokrajské oslavy SNP na 
Jankovom vŕšku, Mňam 
fest, Bánovský  jarmok, Hella 
Fest, preteky automobilov do 
vrchu na Jankovom vŕšku, 
atd. Bánovskí policajti však 
zabezpečovali i plnenie úloh 
počas podujatia SK PRESS 
v Bratislave. (r)

Patríme k najbezpečnejším okresom
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ROZHOVOR so zastupujúcim  náčelníkom Mestskej polície v Bánovciach nad Bebravou Rastislavom Fodorom

Stav verejného poriadku hodnotím ako dobrý

Môžete nám prezradiť 
vnútorný spôsob riadenia 
práce príslušníkov?

V  pracovné dni je 
každé ráno tzv. rozdelenie 
hliadok. Ide v  podstate 
o krátku pracovnú poradu, 
kde sú príslušníci mest-
skej polície oboznámení 
o  aktuálnej bezpečnostnej 
situácii v  meste. Následne 
sú im zadelené úlohy, 
ktoré treba v  konkrétnych 
oblastiach a  prípadoch 
riešiť. Tie sa kontrolujú 
buď formou dennej alebo 
týždennej kontroly. Vždy 
podľa toho, o akú pracovnú 
úlohu ide. Raz mesačne 
máme pracovné stretnutie, 
ktorého sa zúčastňujú 
všetci príslušníci mestskej 
polície. V  rámci neho je 
podrobne analyzovaná 
práca mestskej polície a  aj 
jednotlivcov. Súčasne vtedy 
realizujeme preškoľovanie 
z VZN, nariadení a smerníc 
mesta. Venujeme taktiež 
pozornosť interpeláciám 
jednotlivých poslancov 
z  mestských rád a  mest-
ských zastupiteľstiev. Na 
takéto pracovné porady 
prizývame aj vedenie mesta 
alebo zástupcov Okresného 
riaditeľstva Policajného 
zboru, s  ktorými riešime 
pracovné úlohy, ktoré nám 
vyplývajú zo zákona. 

A čo konkrétna práca 
v teréne?

Samotný výkon služby 
pokračuje v novej koncepcii 
práce. Mesto, ako aj prí-
mestské časti, sú rozdelené na 
tri služobné obvody s presne 
vyčlenenými hranicami 
jednotlivých obvodov. Prak-
ticky to znamená, že sú zave-
dené pravidelné kontrolné 
body a pešie hliadky do tzv. 
problémových lokalít, aby sa 
zamedzilo páchaniu rôznej 
protispoločenskej činnosti. 
O činnosti hliadok počas dňa 
je informovaný aj riaditeľ 
Okresného oddelenia Poli-
cajného zboru Bánovce nad 
Bebravou. Cieľom je zabez-
pečenie bezpečnosti mesta 
tak, aby mohli byť hliadky 
správne rozmiestnené bez 
toho, že by niekde chýbali, 
alebo by boli na rovnakých 
kontrolných bodoch. Pocho-
piteľne vždy len v  závislosti 
od toho, koľko policajtov 

je k  dispozícii. S  väčším 
počtom sa dá zabezpečiť 
mesto oveľa lepšie. Preto 
sa snažíme aj o  postupné 
rozširovanie kamerového 
monitorovacieho systému. 
Dôkazom toho je, že 
začiatkom roka 2016 boli 
na základe pridelených 
finančných prostriedkov 
inštalované štyri nové otočné 
kamery. V  súčasnej dobe 
máme k dispozícii sedemnásť 
kamier.

Pult centrálnej ochrany 
funguje ako chránená dielňa 
a  zamestnáva ľudí so ZŤP... 
Zmenilo sa niečo?

Pult centrálnej ochrany 
nepretržite monitoruje rôzne 
objekty, medzi ktoré patria 
školy, škôlky, mestský úrad, 
predajne, fi rmy, ale aj rodinné 
domy, či byty. V prípade ich 
narušenia sa spustí signa-
lizácia a  obslužný personál 
okamžite vysiela hliadku 
mestskej polície k  zásahu. 
Chránená dielňa pozostáva 
zo šiestich zamestnancov 
so ZŤP, ktorí sa v  krátkych 
službách postupne striedajú. 
Všetci sú vyškolení na zák-
lade novej koncepcie práce. 
Vrátane našich príslušníkov, 
ktorí zabezpečujú túto čin-
nosť počas nočných zmien. 
Môžem preto ubezpečiť 
občanov, že mestská polícia 
je technicky, aj fyzicky veľmi 
dobre pripravená. V  oblasti 
monitorovania prostredníc-
tvom kamerového systému, 
ako aj monitorovania jed-

notlivých objektov, ktoré sú 
napojené na pult centrálnej 
ochrany, je naša práca 
vyhodnocovaná pozitívne. V 
roku 2016 nám pribudlo ďal-
ších šesť zmluvných objektov, 
takže v súčasnosti ich zabez-
pečujeme už dvadsaťšesť. 
V  tejto súvislosti chcem 
poznamenať, že v rozširovaní 
monitorovacej služby naďalej 
pokračujeme. 

Čo je prioritou prísluš-
níkov mestskej polície vo 
výkone služby?

Prioritou je samozrejme 
bezpečnosť občanov a  náv-
števníkov mesta Bánovce nad 
Bebravou. Často sa ale práca 
príslušníkov mestskej polície 
zameriava na priestupky na 
úseku dopravy. Dôvodom 
sú nielen agresívni vodiči, 
ale hlavne nedodržiavanie 

rôznych predpisov. Tento 
fakt môžu potvrdiť aj naši 
kolegovia zo štátnej polície. 
Osobne ma zaráža najmä to, 
keď niektorí vodiči nerešpek-
tujú značky, resp. parkovacie 
miesta, ktoré sú vyhradené 
pre telesne postihnutých. 
Ďalšou, často riešenou 

oblasťou sú priestupky 
proti poriadku v  správe, 
teda priestupky proti VZN 
mesta. A to hlavne požívanie 
alkoholických nápojov na 
verejných priestranstvách, 
v mestskom parku, najviac na 
Námestí Ľ. Štúra, v areáloch 
základných a  materských 
škôl. V  tejto oblasti nám 
veľmi pomáha nielen kame-
rový monitorovací systém, 
ale aj samotní občania, 
ktorým nie je ľahostajné, keď 
niekto poškodzuje majetok 
alebo inak ohrozuje iných. 

A čo rušenie nočného 
pokoja či ochrana životného 
prostredia?

Mestská polícia rieši 
často priestupky, ktoré sa 
týkajú rušenia nočného 
pokoja. Najmä v  letných 
mesiacoch v okolí reštaurácií, 
pohostinstiev, letných terás, 
herní a  barov. Žiaľ, často 
ich riešime aj po oznamoch 
občanov, ktorí sa sťažujú na 
hluk, ktorý spôsobujú ich 
susedia v  bytovkách alebo 
v  rodinných domoch. Za 
pozitívne považujem, že na 
úseku ochrany životného 
prostredia sme zaznamenali 
pokles priestupkov. Ide 
o zníženie počtu jarného 
vypaľovania trávnatých 
plôch, spaľovania odpadu 
a  opaľovania káblov. 
Účinnou sa v  tomto smere 
stala prevencia. A  to tak zo 
strany príslušníkov MsP ako 
aj formou tlačových správ 
MsÚ, ktoré zabezpečovali 
aj Bánovské noviny, ktorým 
sa touto formou chcem 
poďakovať.

Naše mesto má starosti 
aj s rómskou komunitou... 

Zvládanie takzvanej 
rómskej problematiky pova-
žujem za celospoločenský 
problém, ktorý sme prevzali 
po predchádzajúcich vládach. 
Podobne som ho prevzal aj 
ja, v  pozícii zastupujúceho 
náčelníka mestskej polície. 
A nie je tomu inak ani v prí-
pade vedenia mesta, ktoré tiež 
zdedilo túto problematiku po 
predchádzajúcich primáto-

roch. Našou úlohou je, aby 
sa problémy nezhoršovali, ale 
aby ich postupne ubúdalo. 
Musím však poznamenať, 
že táto problematika má 
premenlivé hodnoty. V praxi 
to znamená to, že sú obdobia, 
kedy je relatívny pokoj 
a  niekedy máme viacero 
výjazdov. Ide predovšetkým 
o čas vyplácania dávok alebo 
letné mesiace, kedy dochádza 
najmä k  rušeniu nočného 
pokoja, narušovaniu verej-
ného poriadku a  rôznym 
konf liktom, ktoré majú 
problémoví občania najmä 
medzi sebou. V  tejto súvis-
losti chcem ale vyzdvihnúť 
dobrú spoluprácu so 
štátnou políciou, konkrétne 
s  Okresným riaditeľstvom 
Policajného zboru v  Bánov-
ciach nad Bebravou, rovnako 
s vedením mesta a sociálnym 
oddelením. Môžem preto 
povedať, že takéto problémy 
vďaka dobrej spolupráci zvlá-
dame. Pre tieto účely je už 
dlhodobo zavedená rómska 
občianska hliadka. Sú v  nej 
Albín Tonka a  Fridrich 
Hunka, za ktorými je doteraz 
dobrá práca.  

Ako by ste na záver 
zhodnotili verejný poriadok 
v meste?

Celkový stav verej-
ného poriadku v  meste 
a  prímestských častiach 
možno z  môjho pohľadu  
hodnotiť ako dobrý. V  roku 
2016 bolo zo strany MsP 
zabezpečovaných veľa akcií, 
kde bolo prítomných veľké 
množstvo občanov. Treba 
spomenúť Hrežďovský guláš 
Fest, Mňam Fest, tradičné 
Bánovské jarmoky, oslavy 
1.mája, stretnutie veteránov, 
vianočné trhy, Krížová 
cesta, polnočná svätá omša, 
privítanie Nového roka 
a iné, kde počas ich konania 
nebol závažným spôsobom 
narušený verejný poriadok.  
Verím, že postupným skva-
litňovaním našej činnosti 
bude pribúdať aj spokojných 
občanov, ktorí sa budú cítiť 
v  Bánovciach nad Bebravou 
bezpečne. (r)

Hlavnými úlohami mestskej 
polície je zabezpečiť 

verejný poriadok, chrániť 
majetok občanov, dbať na 
ochranu životného prostredia 
a dodržiavania poriadku a čistoty 
na verejných priestranstvách, atď. To je len 
časť základných povinností 15 príslušníkov 
Mestskej polície v Bánovciach nad Bebravou, 
ktoré si plnili aj v minulom roku. Ako 
sa im to darilo, to sme sa dozvedeli od 
zastupujúceho náčelníka MsP
Rastislava Fodoru.

S väčším 
počtom 
sa dá zabezpečiť 
mesto oveľa 
lepšie.

Mesto získalo desať tisíc eur na prevenciu kriminality
Celková suma, ktorú mestu 

poskytne Ministerstvo vnútra 
SR, predstavuje 10  000 eur. Ide 
o  podporu projektu Poznaním 
k  hodnotnému životu, ktorý bol 
nedávno úspešne vyhodnotený 
materskými a  základnými 
školami a taktiež  gymnáziom. 
Jedným z  dôvodov tak vysokej 
dotácie bolo úspešné umiestnenie 
v  národnom kole a  kvalitné 

výsledky práce. Bánovce nad 
Bebravou tak v  súčasnosti patria 
medzi najbezpečnejšie mestá.

Tento rok sa projekt opäť 
zameria na všetky vekové 
kategórie, pričom bude venovať 
osobitnú pozornosť rodičom, 
pedagógom a  seniorom. Spolu-
prácu v tejto oblasti chce vytvoriť 
aj s  farským úradom. V  rámci 
projektu je naplánovaných 

množstvo preventívnych akcií 
a viacero vzdelávacích aktivít 
pre pedagógov. Cieľom je tiež 
vydanie dvoch brožúr s tematikou 
bezpečia a  prevencie. Prvá bude 
určená rodičom a žiakom, druhá 
seniorom. Pre školy sú pripravené 
vzdelávacie programy, o ktoré 
žiadali v  dotazníku. Medzi nimi 
bude aj téma, ktorá aktuálne ešte 
rezonuje – riziká sociálnych sietí. 

Primátor Marián Chovanec 
plánuje tento rok vytvoriť 
väčší priestor aj na bezplatnú 
poradenskú činnosť pre rodičov 
školopovinných detí a  rodiny 
postihnuté drogovými závislos-
ťami. Zriadi preto na tento účel 
poradenskú kanceláriu priamo 
na mestskom úrade, kde nájdu 
pomoc aj seniori.

  Tlačová správa mesta

Mesto Bánovce 
nad Bebravou 

pripravuje na tento rok 
ešte kvalitnejšiu prevenciu 
ako v uplynulom roku. 
Dôvodom je dotácia, ktorú 
nedávno schválila Rada 
vlády SR pre prevenciu 
kriminality. 
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Deň otvorených dverí 
v ZŠ Komenského

Základná škola J. A. 
Komenského srdečne pozýva 
9. marca na Deň otvorených 
dverí. Pripravili sme si 
pre vás od 7.45 do 16.00 
h: príjemné rozprávkové 
dopoludnie v triedach 

1.- 4. ročníkov, prehliadku 
priestorov školy, tanečných 
sál, telocvične, školského 
klubu detí a školskej 
jedálne. Zažijete vyučovanie 
v  učebniach informatiky, 
v jazykových učebniach, 
v učebni fyziky a chémie 
a v triedach na 1. stupni. 

Popoludní vás v ŠKD čaká 
zábavno-súťažný program 
s názvom Talentárium. Máte 
radi rozprávky? Tie na vás 
čakajú v podaní našich detí: 
7.45 h – Maťko a  Kubko, 
8.40 h Janko Hraško, 9.45 h 
Vlk a sedem kozliatok, 10.35 
Janko a  Marienka, 11.25 h 

O drakoch, 12.15 O dvanás-
tich mesiačikoch.  (zš)  

Deň otvorených dverí v ZŠ 
Školská

ZŠ Školská pozýva 
v stredu 8. marca budúcich 
prvákov v sprievode rodičov 
na Deň otvorených dverí od 
9.45 do 11.25 h  a popoludní 
od 14.30 do 16.00 h, kde 
sa môžu na chvíľu stať jej 
žiakom! A  čo ich čaká? 
Prehliadka triedy 1. Roč-
níka, práca na interaktívnej 
tabuli, pečenie medovníkov 
v  cvičnej kuchynke, občer-
stvenie, hry s  hudobnými 
nástrojmi v  odbornej 
učebni, oboznámenie sa 
s  výučbou v  jazykovom 
laboratóriu a  v  chemicko-
-fyzikálnej učebni. maľo-
vanie v  programoch PC 
a pohybové hry v telocvični. 
 (zš)

O stravovaní 
cez biológiu

V  polovici februára 
sa uskutočnilo okresné 

kolo biologickej olympiády 
kategórie C – projektová časť, 
do ktorej sa zapojili štyri 
základné školy - Gorazdova, 
Školská, Duklianska a Šišov. 
Súťaž vyhral deviatak 
Martin Filo zo ZŠ Goraz-
dova, ktorý prezentoval 
projekt na tému  Obezita. 
Presne objasnil problema-
tiku obezity, hľadať príčiny 
a  spôsoby liečby, podal 
prehľad o obezite vo svete 
a na Slovensku a vyhodnotil 
dotazník o  stravovaní 
a  zdravom životnom štýle 
u žiakov na ZŠ Gorazdovej. 
V  dotazníku starší žiaci 
odpovedali na otázky 
týkajúce sa stravovania 
a pohybu.  Zistilo sa, že deti 
uprednostňujú nezdravý 
životný štýl, konzumujú 
veľa sladkostí, málo ovocia 
a  zeleniny, veľa času trávia 
za počítačom a  málo špor-
tujú.  Aby sme predchádzali 
tomuto problému, mali by 
sa mnohí ľudia zamyslieť 
nad svojím spôsobom života 
a uvedomiť si, aké je pre nich 

zdravie dôležité.  Porota 
ocenila aktuálnosť témy, 
jej spracovanie, ale aj suve-
rénne vystupovanie žiaka. 
Martin bude reprezentovať 
náš okres na krajskom kole. 

 (ev) 
Siedmaci na snehu

Lyžiarsky kurz žiakov 
Základnej školy Školská 
v Bánovciach nad Bebravou 
sa aj v  tomto roku konal 
v  turistickom stredisku 
Hronec – Osrblie. Celkom 
37 žiakov pod odborným 
vedením učiteľov M. Lauša, 
E. Turkovej a  O. Kubalu 
s lekárom MUDr. B. Polák. 
Na záver kurzu začiatočníci 
zvládli techniku lyžovania 
tak, že ovládali nielen jazdu 
na vleku, ale aj stredne 
náročnú zjazdovku. Pokro-
čilí lyžiari brázdili kopce 
v  lyžiarskom stredisku 
Tále, kde sa zdokonaľovali 
v  slalomovej a  zjazdovej 
technike. Najlepšími lyžu-
júcimi žiakmi sa stali Marek 
Martiška a Michal Hanzlík. 
 (ml) 

Aktuality a aktivity našich základných škôl

Dobrovoľníctvo, pomoc a charita
Výročné stretnutie Miestneho spolku Slovenského Červeného kríža v Bánovciach nad Bebravou

A  práve pomoc je 
hlavnou fi lozofi ou bánov-
ského spolku. „Veľký počet 
dobrovoľníckych hodín 
strávili naše členky pri 
aktivitách s charitatívnym 
poslaním. Nie je to len 
celoročný zber šatstva, 
obuvi či bytových doplnkov 

pre rodiny v  hmotnej 
núdzi a  bezdomovcov.  
Okrem toho spolupracu-
jeme s  Kauf landom, kde 
oslovujeme kupujúcich, 
či neprispejú do zbierky 
pre ľudí v  hmotnej núdzi 
kúpou nejakých potravín. 
Tie potom sústreďujeme 
v  objekte Úradu práce, 
sociálnych vecí a  rodiny 

v Bánovciach, ktorý nám 
zároveň poskytuje zoznam 
rodín v  núdzi. Minulý rok 
v  septembri dostalo takéto 
potravinové balíčky až 
53 rodín! Imobilných sme 
navštívili priamo doma,“ 
informuje dlhoročná pod-
predsedníčka bánovského 
spolku Marta Čaplanová, 
ktorá vo funkciách SČK 

pôsobí už neuveriteľných 
šesťdesiat rokov!   

Výbor miestneho 
spolku sa na výročnej 
členskej schôdzi rozhodol 
oceniť 12 najaktívnejších 
členov za posledné obdobie. 
Za delegátku na územný 
snem SČK zvolili účastníci 
schôdze  Eriku Slámkovú, 
novú členku výboru. Bola 

to práve ona, ktorá sa posta-
rala o  nezvyčajne bohatú 
tombolu pre členov SČK od 
súkromných podnikateľov 
v meste. Nový riaditeľ ÚS 
SČK Andrej Barborka, 
ktorý v  lete minulého roka 
nahradil vo funkcii dlho-
ročnú riaditeľku Martinu 
Martonovú, poďakoval 
bánovskému spolku za 

činnosť, ktorá je najlepšia 
a  najaktívnejšia v  rámci 
troch okresov Topoľčany, 
Partizánske a  Bánovce nad 
Bebravou. Vyzdvihol aj 
dobrú spoluprácu s  Mlá-
dežou SČK pri takmer 
všetkých spoločných podu-
jatiach, vrátane charity.  

 Alena Borszéková

Dokončenie z 1. strany >>

Fašiangové veselenie v uliciach nášho mesta

 

 

 

 

 
 

 

Folklórny súbor Drienovec a DHZ v Bánovciach and Bebravou v spolupráci s MsKS zorganizovali v sobotu 25. februára fašiangový sprievod ulicami mesta, vrátane sídliska 
Dubnička. Viac  v Bánovskej televízii alebo na facebooku Bánovské noviny...  Foto: Alena Borszéková
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Nové knihy 
v mestskej knižnici

Múdre slovo pre dušu

Fielding, Joy – Nie je 
tam. Caroline sa podlomia 
kolená, keď počuje v telefóne 
tie slová. V momente sa pre-
nesie o pätnásť rokov späť do 
luxusného rekreačného stre-
diska v Mexiku a do osudnej 
noci, keď sa jej zrútil svet. 
Ten výlet mal byť oslavou. 
Carolinin manžel Hunter ju 
presvedčil, aby nechali ich 
dve malé dcérky samy spať 
v hotelovom apartmáne a 
vo dvojici oslávili desiate 
výročie svadby v hotelovej 
záhradnej reštaurácii. Lenže 
keď sa vrátili do apartmánu, 
so zdesením zistili, že ich 
dvojročná Samantha zmizla 
bez stopy.

Grisham, John – Osa-
melý strelec. Sebastian nie 
je typický právnik. Pracuje 
v upravenej dodávke s 
nepriestrelnými oknami, 
wi-fi , barom, chladničkou, 
koženými kreslami, skrytým 
priečinkom na zbrane a 
ozbrojeným šoférom. Nemá 
firmu ani spoločníkov, 
zamestnáva iba šoféra, 
bodyguarda, koncipienta, 
dôverníka a nosiča golfo-
vých palíc v jednej osobe. 
Býva sám v neveľkom, ale 
bezpečnom byte, kde je 
hlavným kusom nábytku 
starožitný biliardový stôl. 
Pije bourbon z limitovanej 
edície a nosí pri sebe zbraň.

Marec v mestskej knižnici

Lucia Múdra

Nela Šimková

Klára Vrbinčíková

Kristián Ducho

Sofi a Dzuriková

Samuel Kolárik

Radovan Žatko

Olívia Žikavská

Martin Mališ

Jozef Ševčík * 1940

 Spoločenská kronika

Narodili sa

Opustili nás
Stal sa zo mňa čitateľ  je 

názov akcie určenej predo-
všetkým prvákom, ktorí sa 
práve naučili čítať. Paso-
vanie všetkých bánovských 
prvákov za čitateľov kniž-
nice patrí už k dlhoročným 
tradíciám, ktorú navyše 

spríjemňuje prítomnosť 
rozprávkovej bytosti, lebo, 
ako inak, deti najradšej 
čítajú rozprávky. Týždeň 
slovenských knižníc začína 
13. marcom a v rámci neho 
knihovníčky pripravujú pre 
vás besedu so spisovateľkou. 

Tentokrát vo štvrtok 16. 
marca od 15.00 h s autorkou 
originálnych receptov, 
úspešnou blogerkou, ale aj 
dobrou fotografk ou Luciou 
Súkeníkovu, rodáčkou 
z Bánoviec, ktorá za jeden 
rok vydala dve veľmi 
úspešné kuchárske knihy 
a  koncom februára sme 
ju mohli pravidelne vídať 
variť priamo v  televíznej 
relácii Teleráno. (Ak ste 
dobré kuchárky, doneste 
na besedu s  Luciou svoje 
recepty. Ktovie, možno 
práve ten váš bude vydaný 
v jej novej knihe aj s vaším 
menom.)

Spoločenská miestnosť 
mestskej knižnice sa 13. 

marca stane dejiskom 
umeleckého prednesu 
a  prózy v  rámci súťaže 
Vansovej Lomnička, ktorú 
knižnica pravidelne orga-
nizuje v spolupráci s Úniou 
žien Slovenska. 

Vyvrcholením marco-
vých aktivít bude 30. marca 
Deň otvorených dverí a 31. 
marca celosvetové podu-
jatie Noc s  Andersenom, 
kde najaktívnejší detskí 
čitatelia strávia v  knižnici 
celý večer i noc v ríši roz-
právok , a  to nielen tých 
čítaných. Po celý marec 
bude v mestskej knižnici 
prebiehať výpredaj vyrade-
ných kníh za symbolických 
dvadsať centov.   (ab)Úsmev nestojí nič a prináša 

mnoho. Obohacuje toho, 
kto ho prijíma bez toho, že 
by ochudobňoval toho, kto 
ho dáva. Trvá chvíľku, ale 
spomienka naň je niekedy 
večná. Nikto nie je tak ý 
bohatý, aby sa bez neho 

obišiel - a nikto nie je tak ý 
chudobný, aby ho nemohol 
darovať.“

Jan Werich (1905-1980), 
česk ý filmový a divadelný 
 herec, spevák , spisovateľ, 
dramatik a fi lmový scenárista,

Výstava predškolákov 
v mestskej knižnici

Mestská knižnica Ľ. Štúra vás pozýva na výstavu 
výtvarných prác detí z  bánovských materských škôl 
a okolia. Príďte sa do 8. marca inšpirovať dielami našich 
najmenších každý deň od 9. do 16. hodiny. 

M esiac knihy je predo dvermi 
a Mestská knižnica Ľ. Štúra 

ani v tomto roku nezabudla na 
milovníkov  popísaných stránok. 
Opäť pripravila viacero aktivít, 
ktoré by mali ešte viac pritiahnuť 
ľudí k čítaniu...

Album ROuMY prešiel ohňom
Krstnými rodičmi sa stali spevák Peter Cmorik a ohnivá žena Kristína Slováková

„Môj album však toto 
moje rozhodnutie úplne 
bojkotoval, a  nie pekným 
spôsobom. Pokrstil sa 
totiž nešťastnou náhodou 
úplne sám - ohňom. V  lete 
často jazdíme s  rodinou po 
Slovensku s  karavanom. 
A  jednej peknej noci som sa 
cítila ako v  akčnom fi lme. 
V Ružomberku nás predbehla 
partia mladých ľudí.  Kričali 
z auta, že nám horí karavan! 
Najskôr sme si mysleli, že to 
je žart, ale, bohužiaľ, to bola 
pravda. Všetko zhorelo do 
tla! Aj moja obľúbená gitara, 
na ktorej som zložila všetky 
piesne, a  tiež zopár mojich 
cédečiek. Našťastie sa nikomu 
nič nestalo. Samozrejme 
som sa bála. S  odstupom 
času to beriem tak trochu 
s  humorom. Preto som sa 
rozhodla svoj album z recesie 
symbolicky ofi ciálne dokrstiť 
práve ohňom,“ vyznáva sa 
Roumy. Jej debutový album 
Čierno-biely svet bol ofi ciálne 
dokrstený ohňom 17. feb-
ruára na lodi Gracia priamo 
na Dunaji. Krstný otec Peter 
Cmorik „pokrstil“ album 

v rukách Roumy plameňom. 
Povedal: „Ja sa veľmi teším 
vždy, keď vzniká slovenská 
hudba, či už po slovensky 
alebo po anglicky. Teším sa, 

keď vznikajú autorské veci. 
Teším sa, že sú ľudia, ktorí 
si vedia písať texty,  vedia 
písať hudbu a  chcú sa tým 
prezentovať.“  Posledný úkon 

patril krstnej mame Kristíne 
Slovákovej - obe horiace 
fakle zahasila v  ústach! A 
v  jej podaní nasledovala 
ohňová šou. V  programe 
vystúpili okrem Roumy aj 
Robo Šimko & Massriot, 
Andrea Sulovská, Alan 
Murin a  Natália Galisová. 
Krst debutového albumu 
zanechá v každom hudobní-
kovi hlboké emócie, o  ktoré 
sa s  nami Roumy podelila: 
„Je to skvelý pocit. Myslím, že 
sa slovami ani nedá opísať. 
Áno, mala som radosť, keď 
sme album nahrali, keď 
mi CD prišlo z  lisovne, ale 
dnešný večer bol úplne iný. 
Akoby som sa zastavila 
a  konečne si uvedomila, že 
som to dokázala! Zrazu mi 
celá tá skladačka dávala 
zmysel. Uvedomila som si, 
že život je plný kontrastov,  
presne ako na mojom albume. 
Čierna - biela, oheň - voda...  
Aj takýto nepríjemný zážitok 
s horiacim karavanom ma 
dokázal inšpirovať k  usku-
točneniu nezabudnuteľného 
večera.“  (z tlačovej správy 
 Agentúry ROuMY Music)

Debutový album Romany 
Hlobeňovej z Bánoviec nad 

Bebravou, známej pod umeleckým 
menom Roumy, nemal byť 
pôvodne pokrstený vôbec. 

Diskusia s politikom 
Borisom Kollárom

O zdravej výžive

Po nedávnej návšteve 
ministra školstva, vedy, 
výskumu a  športu Slo-
venskej republiky Petra 
Plavčana bude ďalším 
hosťom Malomestského 
klubu živého slova  pred-
seda výboru NR SR pre 
verejnú správu a regio-
nálny rozvoj a  predseda 
hnutia Sme rodina Boris 
Kollár. Diskusia s  týmto 

politikom sa uskutoční 
v  stredu  8. marca 2017 
o 17. 00 hodine  tradične 
v kaviarni hotela Arkadia. 
Témami diskusie budú 
najmä problemat ika 
štátnej správy a  samo-
správy,  politické dianie na 
Slovensku i  v  EÚ, pokra-
čujúce politické napätie 
v Európe i vo svete. Vstup 
je voľný !

Zá k ladná organi-
zácia Slovenského zväzu 
zdravotne postihnutých 
č.4 v  spolupráci s predsed-
níčkou Klubu dôchodcov na 
Farskej ulici Jozefínou Hor-
ňákovou zorganizovali 17.  
februára  v  KD prednášku 
o zdravej výžive a pravidlách 
správneho stravovania 
seniorov a pacientov s onko-
logickým  ochorením. Lek-
torkou bola prodekanka pre 
vedu a výskum Trenčianskej 
univerzity RNDr. Zdenka 

Krajčovičová, PhD.,  ktorá 
svojou bezprostrednosťou 
a zrozumiteľnosťou zaujala 
všetkých prítomných. Zvlášť 
obohacujúce boli odpovede 
na  otázky publika, ktoré 
priniesli veľa nových teo-
retických poznatkov, ale aj 
praktických rád pri príprave 
jedál z ovocia a zeleniny. 
Členovia boli veľmi spo-
kojní a želali si, aby sa takéto 
prednášky opakovali. 

 Eva Baďurová, 
 predsedníčka ZO SZZP č.4
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Futbalisti pred vyššou súťažou
Martin Slovák : Verím tomu, že naši chlapci môžu byť kvalitatívnym oživením tretej ligy

 Tešíte sa na tretiu ligu, je 
to pre vás výzva, či prevlá-
dajú vo vás obavy z možného 
neúspechu?

Čaká nás súťaž, ktorá je 
kvalitatívne na oveľa vyššej 
úrovni ako štvrtá liga. 
Pôsobí v nej viac mužstiev a 
hlavne je medzi nimi väčšia 
vyrovnanosť. Aj preto mám 

pred súpermi z tejto súťaže 
rešpekt, ale nie obavy. Verím 
tomu, že naši chlapci môžu 
byť kvalitatívnym oživením 
tretej ligy. Aj neúspech patrí 
ku športu, mojou úlohou 
však bude predchádzať mu 
v takej miere, aby boli spo-
kojní naši hráči, funkcionári 
a, samozrejme, hlavne diváci 

a fanúškovia bánovského 
futbalu. 
 Vaším prvoradým cieľom 
je udržanie sa v tretej lige. 
Koľko bodov si trúfate 
získať?

Body sú samozrejme 
dôležité, nakoľko bez nich 
nie je možné dosiahnuť 
cieľ, ktorý spomínate v 
otázke. Áno, záchrana v 
súťaži je pre nás prvoradá, 
na druhej strane ja osobne 
mám vytýčené aj ďalšie 
nemenej dôležité priority - 
radosť z predvádzanej hry, 
prilákanie čoraz väčšieho 
počtu divákov na naše 
zápasy, ofenzívne zameraný 
herný prejav, priestor pre 
našich odchovancov v 
tíme dospelých, či neustále 
skvalitňovanie podmienok 
tréningového procesu.   
  Prvých päť stretnutí 
odohráme na domácom 
trávniku, je to výhoda? 

Tak, ako to môže byť 
našou výhodou, môže to 

byť aj kontraproduktívne. 
Z piatich zápasov doma 
privítame až tri mužstvá z 
prvej sedmičky. Určite bude 
veľmi záležať aj na fakte, ako 
sa nám vydarí prvý maj-
strovský zápas proti B-čku 
Dunajskej  Stredy. Pevne 
verím, že z týchto zápasov 
vyťažíme čo najviac, čo 
môže byť pre nás dobrou 
vzpruhou do zvyšných 
zápolení.  
  Čo vám povedali prí-
pravné zápasy? Môžu sa 
diváci tešiť na kvalitnejší, 
technickejší futbal?

V prípravných zápasoch 
sme sa snažili hľadať opti-
málne zloženie základnej 
zostavy a kádra vôbec. 
Odišli nám dvaja kľúčoví 
hráči a s nimi skúsenosti aj 
devätnásť gólov. Na druhej 
strane vznikol tu priestor 
pre nových hráčov a tých, 
ktorí nastupovali na jeseň 
menej. Všetci z nich boli na 
začiatku zimnej prípravy 

upovedomení o fakte, že 
iba svojimi výkonmi ma 
presvedčia o tom, aby si 
zaslúžili miesto v kádri, či 
základnej zostave. Odo-
hrali sme kvalitné zápasy s 
celkami tretej a štvrtej ligy, 
ktoré nám jasne ukázali, 
na čom treba ešte pracovať, 
ale vyprofi lovali sa aj silné 
stránky nášho mužstva.
 Na skúške ste mali nie-
koľkých nových hráčov. Kto 
vás presvedčil, s kým ste sa 
rozlúčili?

Novými tvárami v kádri 
sú 19-ročný srbský brankár 
Aleksa Slijepčevič  z Vojvo-
diny Novy  Sad, obrancovia 
Jakub Kastelovič zo Zlatých 
Moraviec -Vráble a Radovan 
Halás zo Šimonovian, ďalej 
len 17-ročný stredopoliar 
Marián Golis z Krušoviec 
a útočník Martin Bárta zo 
Šimonovian. Okrem kapi-
tána Kosibu sme sa rozlúčili 
so stopérom Ondrášom a 
brankárom Bohunským, 

na hosťovanie sa pôjde po 
zranení rozohrať Škultéty. 
Spomenúť musím aj ťažké 
rozhodovanie ohľadom 
našich dvoch odchovancov 
Turoňa a Mášika, ktorých 
som ponechal v kádri U 
19-ky, nakoľko táto má 
možnosť počas jari zabo-
jovať o postup do druhej 
dorasteneckej ligy. Chlapci 
nemôžu nastupovať za 
oba tímy, nakoľko A-čko 
bude hrať pod značkou FC 
HORSES. 
  Káder opustil na jeseň 
dvanásťgólový Jaroslav 
Kosiba, kto by ho mohol 
nahradiť?

V ofenzíve sa chceme 
oprieť predovšetkým o 
skúsených hráčov ako Lukáš 
Jambor a Martin Líška, 
veríme, že gólovo to bude 
sypať  aj novicovi Martinovi 
Bártovi. Možno nás ešte 
niekto v priebehu súťaže 
milo prekvapí. 

  (aj)

Na jeseň v štvrtej, na jar v tretej 
lige. Áno, aj to je možné. 

Odkúpením obchodného podielu od 
spoločnosti FC Horses spol. s r.o sa 
bánovskí futbalisti dostali do tretej 
ligy, kde budú od jari hrať pod názvom 
FC Horces Bánovce. Neľahkú osemnásť 
zápasovú šichtu  začínajú  v nedeľu 
5. marca doma proti rezerve Dunajskej 
Stredy. O situácii v A-tíme Spartaka 
nás informoval tréner Martin Slovák.      

Karatistky
s tromi medailami

Michaela Václavíková 
a  Soňa Niková z  bánov-
ského Karate k lubu 
Trend sa  11. februára 
predstavili v chorvátskom 
meste Ivanič Grad, kde sa 
uskutočnil medzinárodný 
turnaj Karate kup mla-
dosti. Zverenkyne Petra 
Bežáka reprezentovali na 
podujatí Západoslovenský 
zväz karate a to vôbec nie 

zle.  Na medzinárodnom 
turnaji totiž vybojovali 
tri bronzové medaily. 
Soňa Niková získala tretie 
miesto v  kata mladšie 
dorastenky a  v  rovnakej 
kategórií kumite do 45 
kg. Michaela Václavíková 
získala tretie miesto 
v  kategórii kata staršie 
dorastenky. 

 (aj, pb)  

Fair play cup desaťročných
Mestská športová hala 

sa 19. februára zaplnila 
futbalistami do desať 
rokov, ktorí sa predstavili 
na turnaji Fair play cup. 
Bánovskí pripravkári 
obsadili spomedzi šies-
tich tímov celkové tretie 
miesto, keď z piatich 
stretnutí zaznamenali 

tri výhry, jednu remízu 
a jednu prehru. Víťazom 
turnaja sa stali chalani 
zo Šale, ktorí mali síce 
rovnaký počet bodov ako 
prípravkári z AS Trenčín, 
rozhodol  vzájomný zápas. 
Šaľa o svojom triumfe 2:1 
rozhodla tri sekundy pred 
koncom, na čo Trenčania 

už nedokázali odpovedať. 
Cena pre najlepšieho 
hráča turnaja išla do rúk 
nášho Jakuba Kráľa, ktorý 
si ocenenie prevzal z rúk 
hlavného sponzora tur-
naja Stanislava Mikloša. 
Výsledky: Bánovce - FK 
Tempo Partizánske 0:0, 
Bánovce - MŠK Považská 

Bystrica 4:1 (J. Kráľ 2, O. 
Hinca 1, K. Podolák 1), 
Bánovce - FK Duslo Šaľa 
2:1 (O. Hinca 1, F. Slovák 
1), Bánovce - AS Trenčín 
0:5, Bánovce - MFK Dub-
nica n.V. 3:0 (J. Kráľ 1, F. 
Slovák 1, O. Hinca 1).

 (aj, mk)

Dvojstretnutie žiakov basketbalistov

Slovan Šaľa B – BKK 
6,5:1,5 (3158:3093)

Základnú časť 
svojej basket-
balovej súťaže, 
ukončili žiaci 

domácim dvojstretnutím 
proti Strojáru Malacky. 
Favorizovaní Bánovčania 
potvrdili v mestskej špor-
tovej hale rozdiel medzi 

oboma družstvami, keď s 
prehľadom vyhrali 89:16 a 
98:22. V prvom aj druhom 
zápase dostali dostatočne 
veľký priestor na palubovke 
najmä hráči, ktorí v nároč-
nejších  stretnutiach veľa 
nezasahovali do priebehu 
zápasov. 

BBK - TJ Strojár Malacky 
89 : 16, štvrtiny 25:2, 31:2, 
18:6, 15:6, TH BBK 10/3, 
fauly 7:7. Body: R. Jancusko 
20, M. Hronský 19, S. Urban 
12, M. Špánik 12, M. Lagin 
11, Š. Gajdoš 7, P. Gajdoš 2, 
T. Belák 2, M. Kolárik 2, D. 
Fišer 2. 

BBK - TJ Strojár Malacky 
98 : 22, štvrtiny 16:8, 37:8, 
21:4, 24:2, TH BBK 20/8, 
fauly 11:15. Body: M. Lagin 
24, R. Jancusko 23, M. 
Hronský 13,  S. Urban 11, 
M. Špánik 8, M. Kolárik 8, 
T. Belák 4, Š. Gajdoš 3,  P. 
Gajdoš 2, D. Fišer 2.  (aj)

Bánovskí kolkári vo svojom 
21. stretnutí sezóny pod-
ľahli rezerve Šali 6,5:1,5. 
O jediný bod hráčov 
Bánovského kolkárskeho 
klubu sa postaral Michal 

Papšo, remízu v dueli proti 
Ladislavovi Mitošinkovi 
zaznamenal Július Bročko. 
Za celý zápas zhodila Šaľa 
B o 65 kolov viac, ako naši 
kolkári.   (aj) 

na facebooku 
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Partizánska 10
Bánovce nad Bebravou
predajna@linead.sk  tel.: 038 760 2205

VÝPREDAJ EXPOZÍCIE 
20.2.-4.3.2017

Výhodné zľavy 30% na  

všetky druhy výrobkov, 

na vybrané druhy až 70%

od 
  539 €

 Predám 1- izbový byt 
v  Bánovciach n. B.. Tel. 
0905 498 306.
 Nábytkárska spoloč-
nosť v BN, vyrábajúca 
značnú časť produkcie do 
krajín EÚ, prijme do trva-
lého pracovného pomeru 
zamestnanca na pozíciu 

stolár. Nástup možný 
ihneď. Kontakt: 0905 430 
524, 038/5313824.
 Príjmeme šoférov na 
MKD. Tel. 0905 820 599.
  Hľadáme ľudí na 
upratovanie spoločných 
bytových priestorov. Tel. 
0903 400 151.

 Predám záhradku v BN - 
Na dube. Tel. 0908 593 487.
 Prijmem na čiastočný 
úväzok vodiča nákladného 
vozidla na vnútroštátnu 
prepravu, vhodné pre 
dôchodcu, podmienka VP 
skupiny  C,E. Tel.  0905 
376 143.

 KST Kamarát Uhrovec 
vás pozýva v  sobotu 4. 
marca na tradičný výstup na 
Bánovský vrch nad Kšinnou 
spojený s opekačkou. Akcia 
je určená najmä pre rodiny 
s deťmi, ale aj pre zdatných 
turistov, lebo si môžete 

zvoliť rôzne dĺžky trasy. 
Odchod autobusom SAD 
z  BN o  9.30 h. Kamaráti 
organizujú v  sobotu 25. 
marca zájazd na moravské 
kopanice (Výškovec). Viac 
na facebooku KST Kamarát 
Uhrovec.

 KST Bánovce nad 
Bebravou organizuje 
v  nedeľu 26. marca na 
celodennú túru z Brezovej 
pod Bradlom – Bradlo 
– Dobrá voda a  Sv. Kata-
rínka. Odchod spoločného 
autobusu o 7.30 h. 

INZERCIA

KST pozýva

BÁNOVCE NAD BEBRAVOU, Dom kultúry Farská
sob 18.3.2017, 19h

Predpredaj: DK, ul. Farská, 0907/167 870 p. Mišák,
nadezdazatkova@gmail.com, Ticketportal

Napriek prehre stále prvé
Michalovce B – Bánovce 41:36 (20:17)

Naše hádzanárky 
nastúpili vo svojom tri-
nástom stretnutí sezóny 
v Michalovciach proti 
miestnej rezerve. V šlágri 
13. Kola, žiaľ, ťahali za 
kratší koniec, napriek 
tomu, že štart do stretnutia 
mali výborný. Už v 20. 
sekunde zo sedmičky 
otvorila strelecký účet 
zápasu Matušincová a 
následne dva góly Alžbety 
Obstovej poslali zveren-
kyne Richarda Makýša 
do vedenia 3:1. Náskok 
si naše dievčatá udržali 
do 11. minúty, kedy na 
svetelnej tabuli svietil stav 
6:8. V ďalšom priebehu 

stretnutia dominovali 
Michalovčanky, ktoré do 
14. minúty otočili stav 
stretnutia na 11:9. Minútu 
pred odchodom do kabín 
natiahla Bajčiová náskok 
východniarok o ďalšie dva 
zásahy na 20:16, no záve-
rečné slovo patrilo Alžbete 
Obstovej, ktorá zásahom 
na 20:17 ukončila gólové 
hody prvého polčasu. 
V úvodnej sedemminú-
tovke druhého dejstva 
odskočili Michalovčanky 
už na rozdiel siedmich 
gólov 28:21 a zdalo sa, že 
o víťazovi stretnutia je 
rozhodnuté. Bánovčanky 
však nesklonili hlavu a 

mohutným finišom sa 
dotiahli na domáce a to aj 
napriek tomu, že Halmová 
nepremenila sedmičku. 
Martina Šipláková v 55. 
minúte z trháku vyrovnala 
na 34:34, ale záverečná 
päťminútovka sa niesla v 
znamení Michalovčaniek, 
ktoré nakoniec zvíťazili 
41:36. 

Zostava Sokol RMK: 
Čížová, - Bencová 3/1, Bri-
dová 1, Hrubá, Turková 4, 
Chocinová, Halmová 2/1, 
Šipláková 3, A.Obstová 7, 
Matušincová 11/4, K.Obs-
tová 5. 

 (aj,rm,mp)

Z V R P Skóre +/- B 
1. HK  Bánovce nad Bebravou 13 10 0 3 413:338  + 75 20
2. HC Tatran Stupava 13 9 1 3 357:310  + 47 19
3. RESPECT Inter Bratislava 12 9 0 3 330:260  + 70 18
4. HC SPORTA Hlohovec 12 9 0 3 338:276  + 62 18
5. Iuventa Michalovce jun.  13 9 0 4 424:382  + 42 18
6. HKM Šurany 13 7 0 6 371:366  + 5 14
7. Handball Zlatná na Ostrove 13  1 7 338:346  - 8 11
8. ŠKP Topoľčany 13 5 1 7 317:343  - 26 11
9. HK Junior Močenok 13 4 0 9 322:365  - 43 8

10. ŠŠK CVČ Ferplast Nesvady - Imeľ 11 3 1 7 263:325  - 62 7
11. HK Slávia OA Sereď 13 2 0 11  301:382 - 81 4
12. ŠŠK Bernolákova Košice 13 1 2 10  300:397 - 97 4
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Darčeky pre každého v predajni Sovička. Na bánovskej tržnici
po – pia 9.00 – 15.30 h, so 9.00 – 12.00 h. Tel. 0914 220 229

KST BÁNOVCE NAD BEBRAVOU A MSKS KST BÁNOVCE NAD BEBRAVOU A MSKS KST BÁNOVCE NAD BEBRAVOU A MSKS KST BÁNOVCE NAD BEBRAVOU A MSKS 

ProgramProgram

ORGANIZUJÚ 16. ROČNÍKORGANIZUJÚ 16. ROČNÍKORGANIZUJÚ 16. ROČNÍKORGANIZUJÚ 16. ROČNÍK

4. MARCA4. MARCA

2,50 €2,50 € V CENE TOMBOLAV CENE TOMBOLA (ČLENOVIA KST, FK, SVTS, JAMESU: 2 €)(ČLENOVIA KST, FK, SVTS, JAMESU: 2 €)

OD 10 00OD 10 00....
20

17
20

17HORY, CESTY, LUDIAHORY, CESTY, LUDIA´́
ZAUJÍMAVÍ ĽUDIA, ZAUJÍMAVÉ ZÁBERY, ZAUJÍMAVÉ FILMY...  (TAKMER Z CELÉHO SVETA)ZAUJÍMAVÍ ĽUDIA, ZAUJÍMAVÉ ZÁBERY, ZAUJÍMAVÉ FILMY...  (TAKMER Z CELÉHO SVETA)

MESTSKÉ KULTÚRNE STREDISKO 
BÁNOVCE NAD BEBRAVOU 

10.00–10.30 Balkán na dvoch kolesách, Mar�n Beňačka a Amanda Scheerová
10.35–11.05 Čierna Hora – Durmitor 2016, Ivan Kšiňan a turis� Horné Naš�ce
11.10–11.55 Gruzínske dobrodružstvo, Júlia Balážová a Lukáš Ondrášek
12.00–12.25 Nuda v Slovinsku nehrozí, Lucia a Michaël Kada
12.30–13.00 obedná prestávka
13.00–14.10 Zem, ktorá hľadá svoje nebo, Erik Praus 2016, 70 min, film
14.15–15.15 Hmyz na talíři – surovina tře�ho �sícile�, 
 Milan Václavík (ČR), prezentácia spojená s ochutnávkou
15.30–16.30 25 000 m nad morom VERTICAL (bláznivá cesta hore), Janka Hromníková  
16.45–17.30 7200 km po Botswane a Namíbii, Kris�na Dobešová a Zdeněk Fous
17.45–18.30 Špicbergy – krajinou blízko severného pólu, Branislav Štefánik
18.45–19.30  4 „stany“ Strednej Ázie, Marta Rajková
19.45–20.30 No však Noshaq! Sny a realita afgánskeho Hindukúša, Petra Pogányová
20.30–20.45 Tombola + Divácka súťaž o najlepšiu prezentáciu
20.50–21.25 Slovensko na šnúrkach, Adam Lisý 2016, 35 min, film 
21.30–22.05 Obyčajní chlapci, Ras�slav Ha�ar 2016, 31 min, film

B Á N O V C E  N A D  B E B R A V O U

K L U B
ABSTINUJÚCICH
Z Á V I S L Ý C H

POZÝVAME ŤA NA STRETNUTIA

A B S T I N E N T O V

APRÍL - OKTÓBER: 
KAŽDÝ NEPÁRNY PIATOK O 18.00
NOVEMBER - MAREC: 
K A Ž D Ý  P I A T O K  O  1 8 . 0 0

0907 592 876,  0910 295 268

ULICA SNP,  BÁNOVCE NAD BEBRAVOU
K O M U N I T N É  C E N T R U M  
A P O Š T O L S K E J  C I R K V I
NEĎALEKO KĽÚČIARSKEJ SLUŽBY NA AUTOBUSOVEJ STANICI
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Stretnutie obyvateľov
Dubničky na tému: 
dopravný generel  

Verejné stretnutie oby-
vateľov sídliska Dubnička 
s poslancami MsZ za tento 
obvod a s vedením mesta je 
naplánované na štvrtok 9. 
marca od 15. hodiny v Zák-
ladnej škole Gorazdova. 
Bude sa diskutovať o zmene 

dopravy na sídlisku podľa 
tzv. generelu! Ide najmä 
o  zjednosmernenie niekto-
rých ulíc... Príďte vyjadriť 
svoj názor a  vypočuť si 
dôvody, prečo sa dopravná 
situácia na sídlisku musí 
riešiť.


